

<u>8</u> 1

吉隆坡/新加坡(飞往)重庆

机上用餐

欢迎您于第一旅游畅游【重庆】。抵达后入住酒店。

住宿 5* 南方君临酒店或同级

2

重庆 (2.5hrs) 武隆

早餐,午餐: 三叶土鸡,晚餐: 武隆人家

【天坑三桥景区】天龙桥、青龙桥、黑龙桥三座气势磅礴的石拱桥称奇于世,属亚洲最大的天生桥群。这里也是满城尽带黄金甲和三生三世十里桃花,以及金刚的取景地。(含环保车+电梯+出口电瓶车)

【仙女山森林公园】 高山草原风光,有"山城夏宫"的美誉,是重庆地区的休闲避暑胜地。 ·素有"东方瑞士"之称,各季皆有特色。春季滑草,夏季避暑,秋季骑马,冬季滑雪。 (含小火车)

住宿 4* 明宇尚雅酒店或同级



§ 3

武隆 (1hrs) 彭水

早餐,午餐: 古镇风味,晚餐: 土家风味

【龚滩古镇】乌江与阿蓬江交汇处,隔江与贵州沿河县相望,是酉阳"千里乌江,百里画廊"的起点,自古以来便是乌江流域乃至长江流域的货物中转站。

【乌江画廊】横贯武隆全境。江水湍急、山峦雄奇,一里一景,风光旖旎,有"天险乌江,千里画廊"之美誉。(游船)

晚上参加篝火晚会, 摆手舞。

住宿 4* 阿依河仁义酒店或同级



DAY

彭水 (2hrs) 南川

早餐,午餐: 苗家酸汤鱼,晚餐: 方竹笋风味

【阿依河青龙谷景区】作为远古时期因山体碰撞而形成的洪荒遗址,青龙谷的上风只有细小的一线空隙,阳光从上方洒下来,穿过峡谷照射在水面上,恍若一个仙境,真是太美了。 (含电梯往返)

【东街文旅小镇】首个年代记忆文旅商融合综合体小镇,一个全新的文旅商融合综合体。营造了富有时代印记的社交、休闲、娱乐、住宿、购物等消费。

住宿 4* 阿依河仁义酒店或同级

南川 (3hrs)

早餐,午餐:农家菜,晚餐:邮亭鲫鱼

【金佛山】又名金山,古称九递山,位于重庆市南部边缘南川城区之南,属大娄山脉北部尽端,主峰风吹岭是大娄山脉的最高峰。(含环保车+索道上下)

【金龟朝阳】西坡绝壁与山上的缓坡构成的奇妙景观。缓坡为大小两山,大坡 恰似椭圆形的龟背,极为饱满。

【绝壁栈道】就是悬空在悬崖绝壁间的游步道,上面悬崖峭壁,下面是绝壁深渊。

【昌州古城】以"宋風宋韻"為主題打造的歷史文化風情城,古城依河而建,內有昌州府衙、國學館、戲台、綉樓及高約13米的昌州城樓等,展示了宋朝古昌州的歷史底蘊和豐富的文化

住宿 5* 大足开元观堂酒店或同级

DAY

大足 (2hrs) 重庆

早餐,午餐:大足风味,晚餐:锦喜风味

【大足宝顶山石刻】世界文化遗产, 名僧赵智凤于此建石窟寺,历时70余年建成。宝顶山是佛教圣地之一,有"上朝峨嵋,下朝宝顶"之说。(含电瓶车)

【弹子石老街】首个以开埠文化为主轴的,百年老街与现代都市景观结合,并以九级坡地方式立体呈现的集历史文化、观光、休闲、娱乐、购物于一体的综合型景区。

【长嘉汇夜景】一览重庆夜晚霓虹灯璀璨。

住宿 5* 五登酒店或同级

DAY

重庆

早餐,午餐:码头汇

【磁器口古镇】有山有水,空气清新,绿树成荫,民众生活安宁舒适,保留了中国地方民族生活风貌。

【李子坝轻轨穿楼平台】第一座与商住楼共建共存的轨道交通高架车站

【二厂文创园区】废弃的印刷厂区,在重庆市政府和来自英国的设计师共同合作下,变成了今天重庆最受年轻人欢迎的旅游景点之一

【戴家巷悬崖栈道】悬崖峭壁且没有通行的道路,就像是蜀道难描绘的"连峰去天不盈尺,枯松倒挂倚绝壁。

【洪崖洞古建筑群】景点由吊脚楼、仿古商业街等景观组成。洪崖洞一共有11层,夜晚灯光从晚上6点开灯,10点熄灯。

【解放碑步行街】中国西部第一条商业步行街

住宿 5* 五登酒店或同级

PAN 8

重庆(飞往) 吉隆坡/新加坡

酒店早餐,机上用餐





Singapore / Kuala Lumpur (Flight) Chongging

Meal on Board

Welcome to a unique experience for Chongqing Trip. Transfer to Airport for your pleasant flight to Chongqing. Upon arrive transfer to hotel for check in.

Hotel 5* Southern King Hotel or similar

Chongqing (2.5 hours) Wulong

Breakfast, Lunch: Sanyetuj Chicken, Dinner: Wu Long People's House

Three Natural Bridges Scenic Area Featuring the magnificent Tianlong Bridge, Qinglong Bridge, and Heilong Bridge, this area boasts the largest natural bridge cluster in Asia.

Fairy Mountain National Forest Park Known for its alpine grassland scenery and dubbed the "Summer Palace of the Mountain City," it is a popular summer resort in the Chongqing area. (Includes a small train)

4* Mingyu Shanya Hotel or similar



Wulong (1 hour) Pengshui

Breakfast, Lunch: Ancient Town Flavour, Dinner: Tujia Flavour

Gongtan Ancient Town Located at the confluence of the Wujiang and Apong Rivers, it faces Guizhou's Yanhe County across the river.

Wujiang Gallery Running through Wulong, the river features rapid waters and majestic mountains, with scenic views every mile, earning it the title "Wujiang Natural Barrier, Thousand Miles of Gallery." (Boat ride)

Evening bonfire party and hand-waving dance.

Hotel 4* Ayi River Renyi Hotel or similar



Pengshui (2 hours) Nanchuan

Breakfast, Lunch: Miao Sour Soup Fish, Dinner: Bamboo Shoot Flavour

Ayi River Qinglong Valley Scenic Area Formed by ancient geological collisions, the valley's upper part has only a small gap through which sunlight filters, illuminating the water and creating a fairyland-like scenery. (Includes round-trip elevator)

East Street Cultural and Tourism Town The first integrated complex of cultural and commercial tourism, creating a social, leisure, entertainment, accommodation, and shopping experience rich in historical imprints.

Hotel 4* Ayi River Renyi Hotel or similar



Nanchuan (3 hours) Dazu

Breakfast, Lunch: Farmhouse Cuisine, Dinner: Youting Crucian Carp

Jinfo Mountain Also known as Jinfo Mountain, it is located on the southern edge of Chongqing's Nanchuan District and is the highest peak of the Dalou Mountain Range. (Includes eco-car and cable car up and down)

Golden Turtle Facing the Sun A spectacular landscape formed by the cliffs on the western slope and the gentle slopes on the mountain. The large slope resembles a turtle's back, full and oval.

Cliff Walkway A walkway suspended between cliffs, with steep cliffs above and deep abysses below.

Changzhou Ancient City A historical and cultural city built along the river, showcasing the rich cultural heritage and historical imprints of ancient Changzhou during the Song Dynasty.

Hotel 5* Dazu Kaiyuan Guantang Hotel or similar



Dazu (2 hours) Chongqing

Breakfast, Lunch: Dazu Flavour, Dinner: Jinxi Flavour

Baoding Mountain Rock Carvings A World Cultural Heritage site, the temple was built by the monk Zhao Zhifeng, taking over 70 years to complete. Baoding Mountain is one of the Buddhist holy sites, with a saying "Upper worship Emei, lower worship Baoding." (Includes battery car)

Danzishi Old Street The first street to combine century-old historical streets with modern urban landscapes, featuring a nine-level slope integrating history, culture, sightseeing, leisure, entertainment, and shopping.

Changjiahui Night View Enjoy a panoramic view of Chongqing's vibrant night lights.

Hotel 5* Wudeng Hotel or similar

Chongging

Breakfast, Lunch: Matouhui

Cigikou Ancient Town With mountains, rivers, fresh air, and lush greenery, it retains the traditional lifestyle of local ethnic groups.

Liziba Light Rail Station The first elevated train station coexisting with commercial and residential buildings.

Erchang Creative Park An abandoned printing factory transformed into a popular tourist spot with the collaboration of the Chongqing Municipal Government and British design-

Daijiaxiang Cliff Walkway A walkway along steep cliffs, resembling the difficult paths described in ancient Chinese poetry.

Hongya Cave Complex Featuring stilt houses and ancient commercial streets, the Hongya Cave has 11 floors, with lights on from 6 PM to 10 PM.

Jiefangbei Pedestrian Street The first commercial pedestrian street in western China.

Hotel 5* Wudeng Hotel or similar

Chongqing (Flight) Singapore / Kuala Lumpur

Breakfast, Meal on Board

After breakfast, Free until transfer to the airport.

第一旅游 TOP-ONE TRAVEL

www.top-one.com.my

+607-334 3388 **9** 012-782 3788



PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader Services.

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 198601004822 KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Address: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia









Contact:

联系:

update: 15 July 2025 1:03 pm